
 
                                                                        ZAPISNIK      
                     sa 17. sjednice Općinskog vijeća Općine Šolta   
        održane dana 20.12.2018.  u  općinskoj vijećnici u Grohotama 
 
        ZAPOČETO U 12:15 SATI 
 
 
NAZOČNI:  Ante Ruić, Zvjezdana Jelinčić, Boris Gabela, Vicko Kaštelanac, Inga Tomić-Vrdoljak, 
Branka Weber, Ćiril Kalebić, Vicko Buktenica i Tihomir Glavurtić 
 
SJEDNICI JOŠ NAZOČUJU: Nikola Cecić Karuzić, ing. – načelnik Općine Šolta, mr.sc.Nataša Nazor 
Jovović, dipl.iur, pročelnik Jedinstvenog upravnog odjela, Ante Blašković – predsjednik Mjesnog 
odbora Gornje Selo i Josip Bezić, predsjednik ŠGZ „Olinta“. 
 
ZAPISNIČAR: Welda Begović 
 
Sjednica se tonski snima. 
 
PREDSJEDATELJ: Ante Ruić 
 
AD 1.) Usvajanje dnevnog reda 

Predsjedatelj otvara sjednicu, konstatira da je prisutno 9 vijećnika, pozdravlja sve 
prisutne te predlaže dnevni red i otvara raspravu po istom. 

Predsjedatelj predlaže kao 30. točku dnevnog reda: pokretanje inicijative za izmjenu i 
dopunu Urbanističkog plana uređenja naselja Grohote-Rogač. 

Nakon konstatacije da nema više prijedloga, predsjedatelj stavlja na glasovanje prijedlog 
dnevnog reda sa predloženom dopunom/izmjenom. 

 
Nakon provedenog glasovanja jednoglasno se donosi slijedeći  
  
     ZAKLJUČAK 
Usvaja se dnevni red 17. sjednice sa predloženom dopunom/izmjenom,  tako da isti glasi: 

 
•  Usvajanje Dnevnog reda; 
• Usvajanje  zapisnika sa 15. Sjednice Općinskog vijeća; 
• Usvajanje zapisnika sa 16. Sjednice Općinskog vijeća; 
• Odluka o davanju ovlaštenja Općinskom načelniku za provedbu natječaja za prodaju 

nekretnina u vlasništvu Općine Šolta; 
• Prijedlog kandidata za imenovanje sudaca porotnika Županijskog suda u Splitu; 
• Prijedlog kandidata za imenovanje sudaca porotnika za mladež Županijskog suda u 

Splitu; 
• Program održavanja komunalne infrastrukture za 2019. Godinu; 
• Program građenja komunalne infrastrukture za 2019. Godinu; 
• Program održivog gospodarenja otpadom u Planu Proračuna za 2019. Godinu; 
• Program socijalne skrbi za 2019. Godinu; 
• Program društvenih djelatnosti Općine Šolta za 2019. Godinu; 
• Program javnih potreba u predškolskom i osnovnoškolskom odgoju i obrazovanju 

Općine Šolta za 2019. Godinu; 
• Prijedlog Proračuna Općine Šolta za 2019. Godinu; 
• Plan razvojnih programa za razdoblje od 2019. Do 2021. Godine; 
• Odluka o izvršavanju Proračuna Općine Šolta za 2019. Godinu; 
• Izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2018. Godinu; 
• Izmjene i dopune Programa izgradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 

2018.godinu; 
• Izmjene i dopune Programa socijalne skrbi za 2018. Godinu; 



• Izmjene i dopune Programa javnih potreba u kulturi Općine Šolta za 2018. Godinu; 
• Izmjene i dopune Programa javnih potreba u predškolskom i osnovnoškolskom 

odgoju i obrazovanju za 2018. Godinu; 
• Izmjene i dopune Programa dodjele donacija ostalim udrugama za 2018. Godinu 
• Izmjene i dopune Proračuna za 2018. Godinu; 
• Odluka o donošenju Izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja obale Maslinicva-luke 

otvorene za javni promet („Službeni glasnik općine Šolta“, broj 30/05 i 10/10) 
• Odluka o izradi Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine Šolta („Službeni 

glasnik općine Šolta“, broj 06/06, 05/10, 09/10, 02/12, 09/15, 26/15, 23/16 I 3/17-
pročišćeni tekst i 17/17 ispravak i 09/18 – VII 

• Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o privremenoj zabrani izvođenja radova 
tijekom turističke sezone; 

• Zaključak o davanju suglasnosti da se provede ulaganje na projektu krajobraznog 
uređenja parka „Đardin“ u Grohotama; 

• Izvješće Općinskog načelnika i Vijeća za davanje koncesijskih odobrenja o izvršenju 
naloženih im upravnih mjera iz Zapisnika o provedenom upravnom nadzoru od 
strane Ministarstva mora, prometa i veza; 

• Godišnje izvješće o radu Dječjeg vrtića Čarobni pianino u pedagoškoj godini 
2017/2018; 

• Godišnji plan i program rada Dječjeg vrtića Čarobni pianino za pedagošku godinu 
2018/2019; 

• Inicijativa za izradu Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja naselja Grohote-
Rogač; 

• Razno. 
 
 

AD 2.) Usvajanje zapisnika sa 15. sjednice Općinskog vijeća 
  
 Predsjedatelje otvara raspravu po drugoj točci dnevnog reda. 
   
 Nakon konstatacije da nema prijedloga ni primjedbi na predloženi tekst zapisnika sa 15. 
sjednice Općinskog vijeća, isti predsjedatelj stavlja na glasovanje  
 
 Nakon provedenog glasovanja, JEDNOGLASNO se usvaja 
     

Zapisnik sa 15. sjednice Općinskog vijeća. 
 
 
AD 3.) Usvajanje zapisnika sa 16. sjednice Općinskog vijeća 
   
Predsjedatelje otvara raspravu po drugoj točci dnevnog reda. 
   
 Nakon konstatacije da nema prijedloga ni primjedbi na predloženi tekst zapisnika sa 16. 
sjednice Općinskog vijeća, isti predsjedatelj stavlja na glasovanje 
 
 Nakon provedenog glasovanja, JEDNOGLASNO se donosi  
 
     
 Zapisnik sa 16. sjednice Općinskog vijeća. 
 
 
  
 
 
 
 



AD 4 .) Odluka o davanju ovlaštenja Općinskom načelniku za provedbu natječaja za prodaju 
nekretnina u vlasništvu Općine Šolta 
  
Predsjedatelj otvara raspravu po četvrtoj točci i daje riječ Pročelnici Nataši Nazor Jovović. 
Nataša Nazor Jovović iznosi da se ovdje radi o  općinskoj čestici zemlje broj 885 K.O . Gornje Selo, 
koja se nalazi u mjestu Stomorska, površine je 114 m2, a koju su uzurpirali suvlasnici susjednih 
čestica Labrović Slobodan, Labrović Mladen, Brkljačić Jakovčević Edit i Brkljačić Ivica. 
Isti su česticu uzurpirali na način da su na istoj napravili ograđeni parking prostor koji služi 
njima i njihovim gostima. Navodi da je Općina, po saznanju uzurpacije, dana 28.08.2018. uputila 
gore navedenima dopis u kojem se od njih tražilo da predmetnu česticu vrate u prvobitno stanje 
i predaju u posjed Općini. Isti su više puta dolazili u Općinu i izrazili volju za otkup čestice. 
Nataša Nazor Jovović iznosi da se, stoga, napravila sudska procjena vrijednosti zemljišta te će se 
poslije donošenja ove odluke raspisati javni natječaj. 
Vrijednost zemljišta je procijenjena na 198,61 euro po m2 ili ukupno 22.641,54 eura. 
 
Nakon što je Nataša Nazor Jovović objasnila razloge donošenja odluke, Predsjedatelj otvara 
raspravu.  
 
Tihomir Glavurtić pita kolike su inače cijene zemljišta na Šolti? 
 
Nataša Nazor Jovović mu odgovara da cijena ovisi o više faktora, te da procjenu izrađuje 
ovlašteni sudski vještak. 
 
Tihomir Glavurtić iznosi da u odluci  u članku 2. piše rečenica: „Ako je taj iznos veći od 
1.000.000,00 kn, tada može odlučivati najviše do 1.000.000,00 kn……“ misli da se taj dio odnosi 
na veće gradove poput Zagreba i sličnih jer načelnik može odlučivati o visini pojedinačne 
vrijednosti do najviše 0,5% iznosa prihoda, što kod nas nikad neće biti 1.000.000,00 kn 
 
Ćiril Kalebić iznosi da je ta parcela uzurpirana već godinama i da se slaže da je se proda, ali misli 
da se ne bi trebali držati  procijenjene vrijednosti, te predlaže cijenu od 300 eura/m2. 
 
Ante Ruić predlaže cijenu od 250,00 eura/m2. 
 
 Nakon zaključenja rasprave, predsjedatelj stavlja na glasovanje predloženu odluku, ali sa 
izmjenom cijene  u članku 3., tako da cijena bude 250 eura/m2 odnosno 28.500,00 eura. 
 
 Nakon provedenog glasovanja JEDNOGLASNO se donosi 
 
     ODLUKA  
O davanju ovlaštenja općinskom načelniku za provedbu natječaja za prodaju nekretnina 
u vlasništu Općine Šolta sa izmjenom u članku 3. Navedene odluke, tako da članak 3. Sada 
glasi: „Elaborat o procjeni vrijednosti nekretnine iz članka 1. Ove Odluke izrađenom od 
strane Pavao Pandžića, ing. grad. Stalnog sudskog vještaka za graditeljstvo i procjenu 
procijenjena vrijednost zemljišta označenog čest.zem. 885 K.O. Gornje Selo, površine 114 
m2 iznosi 28.500,00 eura (250,00 eura/m2). 
 
AD 5.) Prijedlog kandidata za imenovanje sudaca porotnika Županijskog suda u Splitu 
AD 6.) Prijedlog kandidata za imenovanje sudaca porotnika za mladež Županijskog suda u 
Splitu 
  
 Predsjedatelj otvara raspravu po petoj i šestoj točci dnevnog reda, te predlaže da se 
napravi javni poziv građanima pa da se vidi da li je tko zainteresiran za biti sudac porotnik. 
 



  Pročelnica Nataša Nazor Jovović iznosi da ima puno zainteresiranih umirovljenika, ali da 
se traže osobe mlađe od 65 godina, tako da ne vjeruje da će biti velikog odaziva. 
 
 Nakon zaključenja  rasprave, predsjedatelj stavlja na glasovanje prijedlog da se napravi 
javni poziv za imenovanje sudaca porotnika. 
 
 Nakon provedenog glasovanja,  JEDNOGLASNO se donosi  
 
      ZAKLJUČAK 
 Objaviti će se javni poziv za izbor sudaca porotnika. Javni poziv će biti objavljen na 
službenim stranicama Općine Šolta.  
 
Predsjedatelj u 12:25 sati prekida sjednicu, te konstatira da je na sjednicu došao Goran 
Tvrdić te da istoj sada prisustvuje 10 vijećnika. 
 
Tihomir Glavurtić iznosi, a glede točaka 28.  i 29. dnevnog reda da se pozove gospođa Sandra 
Cecić iz dječjeg vrtića, budući da su predočeni izvještaji općeniti i ne odnose se na dječji vrtić u 
Grohotama. 
 
Predsjedatelj kao i ostali vijećnici se slažu sa prijedlogom te se poziva gđa. Sandra Cecić. 
 
Predsjedatelj u 12:30 prekida sjednicu, te konstatira da je na sjednicu došla vijećnica Vojka 
Tomić tako da istoj sada prisustvuje 11 vijećnika.  
 
AD 7.) Program odražavanja komunalne infrastrukture za 2019. godinu 
 
 Predsjedatelj iznosi da će prvo riječ dati predsjedniku komisije za proračun koja se 
sastala prije sjednice i donijela određene zaključke. 
 Vicko Kaštelanac iznosi da se komisija sastala i utvrdila da je predlagač na vrijeme pustio 
prijedlog proračuna u proceduru tj. prije 15.11., da je temeljem toga prijedloga otvorena javna 
rasprava, održana sjednica općinskog vijeća na kojoj su uzeli učešća korisnici proračuna, da se 
nakon toga imalo vremena za podnositi amandmane i što se komisije tiče sva procedura vezana 
za proračun je prošla tako da se danas može raspravljati o istom. 
 
 Nakon izlaganja Vicka Kaštelanca predsjedatelj otvara raspravu po 7. točci dnevnog reda 
te daje riječ Tonkici Radeljić. 
 
 Tonkica Radeljić iznosi da je Program održavanja komunalne infrastrukture vezan za 
održavanje javne rasvjete, mjesnih groblja, nerazvrstanih cesta i javnih i zelenih površina. 
Iznosi da je ukupni iznos 1.690.000,00 kn, o čega 500.000,00 održavanje javne rasvjete, 
640.000,00 održavanje javnih i zelenih površina, 150.000,00 održavanje groblja i 400.000,00 
održavanje nerazvrstanih cesta i putova. 
 
 Predsjedatelj otvara raspravu. 
 
 Tihomir Glavurtić iznosi da on kao predstavnik Maslinice uopće nije zadovoljan 
predloženim programom, obzirom da se isti kopira već tri godine, te ističe da se, kao stanovnik 
Maslinice, ne slaže sa djelovanjem općine prema Maslinici. 
  
 Branka Weber iznosi da se na prethodnoj sjednici bilo dogovorili da će se održavanje 
plaže vršiti u razdoblju od 01.05-30.09., a da sada, ne zna je li greškom ili omškom, opet piše od 
01.06., te moli da se to ispravi. 
 
 Tonkic Radeljić iznosi da je ispravljeno. 



 
 Tihomir Glavurtić iznosi da na strani 4. u tablici dinamika održavanja javno prometnih i 
zelenih površina stoji da se mjesta čiste 3x mjesečno, a to, navodi, nije točno, osim možda za 
Grohota,  stoga predlaže da stoji 1x mjesečno. 
 
 Vicko Kaštelanac misli da u tablici dinamika održavanja javno prometnih i zelenih 
površina je premalo za mjesta Srednje Selo, Donje Selo i Gornje Selo čišćenje, u sezoni, 3x 
mjesečno budući da i u ovim mjestima ima turista i apartmana. Stoga predlaže za ova tri mjesta u 
sezoni 2 x tjedno. 
 
 Zvjezdana Jelinčić iznosi da bi dinamika održavanja nerazvrstanih cesta trebala vršiti 
preko zime jer iza svake kiše nastaju velike rupe. 
 
 Tihomir Glavurtić pita što je sa ovim njegovim prijedlogom da u tablici dinamike 
održavanja javno prometnih površina stoji tijekom cijele godine 1xmjesečno? 
 
 Predsjedatelj iznosi da misli da treba ostati 3x mjesečno, s čime se vijećnik Tihomir 
Glavurtić ne slaže. 
 
 Predsjedatelj nakon konstatacije da nema više zainteresiranih za raspravu stavlja na 
glasovanje prijedlog Plana sa predloženom izmjenom na str. 4 u tablici dinamika održavanja 
javno prometnih i zelenih površina u stupcu sezoni od 01.06.-01.10. mjesta Srednje Selo, Donje 
Selo/Krušica i Gornje Selo 2x tjedno. 
 
 
 Nakon provedenog glasovanja sa 10 glasova „ZA“ i 1 glasom „PROTIV“ donosi se  
 
 Program održavanja komunalne infrastrukture za 2019. Godinu. 
 
 
AD 8.) Program građenja komunalne infrastrukture za 2019. 
 
Predsjedatelj otvara raspravu i daje riječ Tonkici Radeljić koja iznosi da je ovaj Program 
podijeljen u pet aktivnosti i to: Ulaganja u javno prometne i zelene površine sa iznosom od 
1.870.000,00 kn, Ulaganja u groblja sa iznosom od 590.000,00 kn, ulaganja u nerazvrstane ceste i 
putove sa iznosom od 1.085.000,00 kn, Ulaganja u javnu rasvjetu sa iznosom od 400.000,00 kn, 
te građevine i uređaji javne namjene sa iznosom od 240.000,00 kn što ukupno iznosi 
4.185.000,00 kn. 
Navodi da je ovo program koji se uglavnom financira iz komunalnog doprinosa. 
 
Zvjezdana Jeličić iznosi da pod točkom 3. Ulaganje u nerazvrstane ceste i putove nije uvrštena 
zaobilaznica Veli dolac. Iznosi da je kontaktirala zamjenika načelnika koji joj je objasnio da se 
cesta prvo mora planirati kroz PPU i UPU Stomorska da bi se krenulo sa realizacijom. Iznosi da 
joj je to sve jasno, ali da je ova zaobilaznica neophodna da se na toj strani mjesta trenutno gradi 
deset objekata, od kojih su neki već završeni i da se mora krenuti u realizaciju iste. 
 
Goran Tvrdić pita koliko je stavaka usklađeno sa zahtjevima mjesnih odbora? 
 
Zamjenik načelnika iznosi da su Mjesni odbori sudjelovali u kreiranju proračuna, ali da je bilo 
nemoguće ispuniti baš sve želje, stoga da se išlo na ono što je prioritet. 
 
Tihomir Glavurtić iznosi da je ovdje opet uvršteno dvjesta želja, a nitko ne zna što će se i koliko 
napraviti. Stoga misli da bi trebalo sjesti sa Mjesnim odborima i dogovoriti točno što će se u 



kojem mjestu napraviti. Iznosi da je ovakav način planiranja  za njega bez veze. Navodi da se na 
primjer o izgradnji javnog wc-a u Maslinici govori već godinama, a da opet nije predviđen.  
 
Načelnik iznosi da ono što je predviđeno da će se i napraviti ukoliko se otvori mogućnost jer u 
koliko se nešto ne stavi u proračun onda se ne može ni napraviti. 
 
Tihomir Glavurtić iznosi da njega stalno pitaju mještani kada će npr. struja u tepli bok i slično da 
ništa nije napravljeno i da će sada ljudi biti nezadovoljni, stoga misli da bi trebalo staviti samo 
par stavki, ali onda to i napraviti. Naravno, iznosi, ukoliko bude novaca uvijek se može napraviti i 
više. 
 
Ante Ruić iznosi da je uvijek bolje da je u planu više toga predviđeno. 
 
Nakon konstatacije da nema više zainteresiranih za raspravu, predsjedatelj stavlja na glasovanje 
prijedlog Programa sa dopunom, a to je Izrada projektne dokumentacije za obilaznicu Veli dolac 
Stomorska. 
 
Nakon provedenog glasovanja sa 8 glasova „ZA“, 2 glasa „PROTIV“ i 1 glasom 
„SUZDRŽANIM“ donosi se 
 
Program građenja komunalne infrastrukture za 2019. godinu sa predloženom izmjenom 
 
AD 9.) Program održivog gospodarenja otpadom u Planu Proračuna za 2019. godinu 
 
Predsjedatelj otvara raspravu te daje riječ Tonkici Radeljić. 
Tonkica Radeljić iznosi da se planira nabava spremnika za reciklabilni otpad, nabava vozila za 
gospodarenje otpadom, nabava sustava očitanja i evidencije sakupljanja i odvoza otpada, nabava 
mobilnog reciklažnog dvorišta, projekt edukacije o gospodarenju otpadom „Eko zeko i otočić“, 
sanacija odlagališta Borovik II faza, sanacija odlagališta građevinskog otpada Vrvotine i Donje 
Selo, navodi da je ukupan program 7.940.000,00 kn te da je o istom iscrpno na zadnjoj sednici 
izvijestila direktorica Komunalnog Basilija. 
 
Goran Tvrdić pita da li je moguće u stavci 6. Program edukacije o gospodarenju otpadom „Eko 
zeko i potočić“ povećati iznos Općine Šolta pa odmah krenuti u akciju edukacije stanovništva? 
 
Tonkica Spicijalić iznosi da nema potrebe jer je projekt prošao, potpisan je i Ugovor i edukacija 
bi trebala krenuti od 01.01.2018. Također iznosi da u projektu sudjeluje ukupno 7 Općina . 
 
Nakon konstatacije da nema više zainteresiranih za raspravu, predsjedatelj Program stavlja na 
glasovanje. 
 
Nakon provedenog glasovanja  JEDNOGLASNO  se donosi 
 
Program održivog gospodarenja otpadom u Planu Proračuna za 2019. Godinu 
 
AD 10.) Program socijalne skrbi za 2019. godinu 
 
Predsjedatelj otvara raspravu i daje riječ Tonkici Radeljić. 
Tonkica Radeljić iznosi da je Program podijeljen na dvije aktivnosti, a to su socijalna skrb i 
pomoć starima i nemoćnim osobama i da su iznosi slični kao i prethodne godine te da ukupno 
iznose 708.000,00 kn. 
 



Tihomir Glavurtić ulaže amandman na točku 5. socijalna skrb u kojem predlaže da se božićnica 
daje svim umirovljenicima dakle i mlađima od 65 godina, ali da se stavi limit primanja te 
predlaže limit  na 2.500,00 kn. 
 
Zvjezdana Jelinčić iznosi da je podnijela amandman na istu točku te predlaže da se u toku 
sljedeće godine nađe modus kako bi se izmijenio način dijeljenja božićnica na način da kriterij za 
dobivanje božićnice bude visina primanja korisnika. 
 
Goran Tvrdić iznosi da se isto govorilo i lani. 
 
Općinski načelnik iznosi da se slaže sa amandmanom gđe. Zvjezdane ali da treba mijenjati 
Odluku o socijalnoj skrbi, budući ista propisuje da odluku o visini i načinu podjele božićnica 
donosi Načelnik 
 
Predsjedatelj objašnjava da vijeće donosi odluku kolika će sredstva biti u Proračunu određena za 
božićnicu, a da o kriterijima odlučuje načelnik jer je tako propisano u odluci o socijalnoj skrbi, 
stoga napominje vijeće o tome ne može odlučivati dok ne promijeni Odluku o socijalnoj skrbi. 
 
Inga Tomoć Vrdoljak iznosi da je za nezaposlene određen iznos od 250,00 kn, ali budući da je 
određeno da mora biti 9 mjeseci nezaposlen, a većina ljudi radi preko ljeta vrlo mali broj 
nezaposlenih ostvaruje pravo na božićnicu. 
 
Tihomir Glavurtić iznosi da skoro sve Općine imaju cenzus primanja pri podjeli božićnica. 
 
Boris Gabela iznosi da nije samo mirovina po njemu cenzus već da bi trebalo onda uzeti u obzir 
svi prihodi, budući neko ima malu mirovinu, a može imati velike prihode po drugoj osnovi. 
 
Načelnik iznosi da je svima jasno da postoje ljudi sa mirovinom od 2.000,00 kn, a imaju ogromne 
druge prihode i imovinu, predlaže da se izmjeni odluka o Socijalnoj skrbi te da o svemu odlučuje 
Vijeće. 
 
Predsjedatelj, opet,  upozorava vijećnike da ovo vijeće može samo promijeniti planirani iznos u 
Proračunu za isplatu božićnica, a da o visini i kriterijima ne može raspravljati budući da je na 
snazi Odluka o socijalnoj skrbi u kojoj je propisano da odluku o visini i načinu podjele donosi 
Načelnik općine. Dakle iznosi da vijeće može o visini i kriterijima podjele božićnice raspravljati 
samo ako se donesu Izmjene i dopune Odluke o socijalnoj skrbi. 
 
Nakon konstatacije da nema više zainteresiranih za raspravu, predsjedatelj stavlja na glasovanje 
prijedlog Programa. 
 
Nakon provedenog glasovanja JEDNOGLASNO se donosi  
 
Program socijalne skrbi Općine Šolta za 2019. Godinu 
 
AD 11.) Program društvenih djelatnosti Općine Šolta za 2019. godinu 
 
Predsjedatelj otvara raspravu te daje riječ Tonkici Radeljić. 
Tonkica Radeljić iznosi da Program obuhvaća šest aktivnosti i to: Turizam, Promicanje kulture – 
javne potrebe u kulturi, razvoj sporta i rekreacije-javne potrebe u sportu, vjerske zajednice , 
političke organizacije i udruge civilnog društva iz drugih područja. Ukupno je predviđeno po 
ovom programu 1.136.400,00 kn. 
 
Načelnik iznosi da je za ovu godinu ŠGZ-u Olinta predviđeno 90.000,00, a da je ukupno uplaćeno 
cca 30.000,00 kn više, te predlaže da iznos u prijedlogu Proračuna za 2019. ostane isti, a da im se 



rebalansom Poračuna za 2018. godinu dodjelu sredstva koja su im potrebna da podmire 
dugovanja do kraja godine. 
 
Josip Bezić iznosi da se bilo kod zamjenika načelnika i da se razgovaralo o svemu, ali da sa 
90.000,00 kn na godinu Olinta ne može funkcionirati. 
Iznosi da mu je doneseno u nedjelju kući da potpiše da im se daje iznos od 4.000,00 kn na šta je 
poludio i mora reći bio neugodan prema Načelniku, na čemu se još jednom ispričava, ali da svima 
mora biti jasno ako ne bude dovoljno novaca otići će maestro, ugasit će se EU projekt, a onda još 
treba vratit novce od projekta. 
 
Zamjenik načelnika iznosi da su predsjednik ŠGZ „Olinta“ i jedan član bili kod njega da su o 
svemu razgovarali, da su mu temeljito iznijeli sve troškove. Navodi da se troškovi odnose na 
računovođu, tajnicu i maestra, ali misli da je iznos kojega dobiva maestro prevelik, stoga 
predlaže, a što je, navodi, i njima predložio da se vidi koji se troškovi mogu smanjiti. 
 
Načelnik iznosi da se sve Udruge ravnomjerno tretiraju u Poračunu, te navodi primjer KUD-a 
Šolta koji ima 100.000,00 kn, a plaća četiri maestra. 
 
Načelnik još jednom ističe da ni ŠGZ-u Olinta ni bilo kojoj drugoj Udruzi općinski proračun ne 
može biti jedini prihod. 
 
Goran Tvrdić iznosi da bi on želio da ovo vijeće donese jedan zaključak kojim bi se zatražilo da se 
vidi koliko je koja udruga tražila, a koliko je dobila u Proračunu. Iznosi da bi želio znati tko i po 
kojem ključu određuje koliki će iznos pojedina Udruga dobiti, obzirom da vidi da netko dobije 
cijeli traženi iznos netko pola, pa ga zanima kako i zašto. 
Isto tako vidi da je Judo klub Pivac isto dobio sredstava iako je na zadnjoj sjednici rečeno da nije 
na vrijeme poslao zahtjev. Navodi da Judo klub radi jedan fenomenalan posao, ali da misli da 
treba biti reda te stoga predlaže da se glasuje o tome da li mu odobriti ova sredstva ili ne. 
 
Tihomir Glavurtić iznosi da je on molio da se u Proračun uvrsti i Judo klub Pivac jer smatra da ne 
trebamo uništavati djecu zato što je netko zaboravi poslati prijavu, 
 
Ante Ruić iznosi da je načelnik prihvatio zahtjev da se Judo klub uvrsti u Proračun pa da ne vidi 
razlog da se sada glasuje što potvrđuje i načelnik. 
 
Vojka Tomić iznosi da ne bi micala Judo klub iz Proračuna, ali misli da za ubuduće treba uvesti 
red. 
 
Goran Tvrdić inzistira na glasovanju o tome da se 15.000,00 kn odobrenih Judo klubu Pivac 
skine iz Proračuna zbog nepravovremene prijave. 
 
Predsjedatelj stavlja na glasovanje prijedlog Gorana Tvrdića. 
 
Nakon provedenog glasovanja sa 9 glasova „PROTIV“ 1 glasom „SUZDRŽANIM“ i 1 glasom 
„ZA“odbija se amandman Gorana Tvrdića 
 
Goran Tvrdić moli da se vijećnicima predoči tablica Komisije iz koje bi se vidjelo koliko je tko 
tražio sredstava i koliko mu je sredstava odobreno. 
 
Tihomir Glavurtić pita za što su odobrena sredstava Udruzi Zlatna Šoltanka. 
 
Načelnik iznosi da je Zlatna šoltanka učinila veliku stvar za Šoltu promoviranjem maslinova ulja 
u cijelom svijetu. 
 



Nakon konstatacije da nema više zainteresiranih za raspravu predsjedatelj stavlja na glasovanje 
Prijedlog Programa društvenih djelatnosti Općine Šolta za 2019. godinu. 
 
Nakon provedenog glasovanja sa 8 glasova „ZA“, 2 glasa „PROTIV“ i 1 SUZDRŽANIM 
glasom usvaja se  
 
Program društvenih djelatnosti Općine Šolta za 2019. godinu. 
 
 
 
AD 12.) Program javnih potreba u predškolskom i osnovnoškolskom odgoju i obrazovanju 
Općine Šolta za 2019. godinu 
 
Predsjedatelj otvara raspravu te daje riječ Tonkici Radeljić koja ukratko obrazlaže Program 
javnih potreba u predškolskom i osnovnoškolskom odgoju i obrazovanju Općine Šolta za 2019. 
godinu ističući da je za predškolski odgoj planirano 570.000,00 kn, a za osnovnoškolski odgoj  
46.000,00 kn što ukupno iznosi 616.000,00 kn. 
 
Ćiro Kalebić pita što se tiče predškolskog odgoja pod točkom 1. sufinanciranje u troškovima u 
vrtićkoj skupini ispod 20 korisnika i u jasličkoj skupini ispod 12 korisnika, zašto je planirano 
60.000,00 kn kada je trenutno u vrtiću 20 djece. 
 
Tonkica Spicijalić odgovara da ima 20 djece u vrtićkoj skupni ali da jasličara ima manje, te je 
stoga predviđen taj iznos, budući općina, dakle, ako ima manje djece od dogovorenih do 
navedenog broja plaća dječjem vrtiću punu cijenu.  
 
Ćiro Kalebić iznosi da je bilo dogovoreno da se dva ljetna mjeseca neće trebati platiti, međutim 
da to nije tako kao ni mnoge druge stvari, te konstatira da se vlasnica Dječjeg vrtića Čarobni 
pianino ne drži dogovora. 
Također navodi da je u više navrata razgovarao sa gosp. Načelnikom te predlaže da se ponovno 
aktualizira mogućnost da se dječji vrtić organizira kroz Dječji vrtić Marjan kako je to bilo i prije. 
 
Načelnik iznosi da je osobno za prijedlog te preporučuje predsjedatelju da se ova tema uvrsti u 
dnevni red neke od budućih sjednica. 
 
Boris Gabela iznosi da je Dječji vrtić Marjan u vlasništu Grada Splita gdje je na vlasti HDZ te 
predlaže da predsjednik šoltanskog HDZ-a Ćiro Kalebić pokuša pomoći u pregovorima sa istima. 
 
 
Nakon provedenog glasovanja JEDNOGLASNO se donosi 
 
Program javnih potreba u predškolskom i osnovnoškolskom odgoju i obrazovanju Općine 
Šolta za 2019. godinu. 
 
 
AD 13.) Prijedlog Proračuna Općine Šolta za 2019. godinu 
 
Predsjedatelj otvara raspravu te daje riječ Tonkici Radeljić koja ukratko obrazlaže prijedlog 
Proračuna. 
 
Vojka Tomić samo navodi da je ona na jednoj od zadnjih sjednica upravo predlagala da se pokuša 
stupiti u pregovore sa Dječjim vrtićem Marjan. 
 
Goran Tvrdić pita što znači u Proračunu stavka 160.000,00 kn za Mjesne odbore. 



 
Tonkica Radljić iznosi da su to sredstva koja su temeljem zaključka Općinskog vijeća planirana 
za svaki Mjesni odbor da ima za svoje potrebe, te ističe da prije svake kupnje Mjesni odbor mora 
kontaktirati Općinu. 
 
Goran Tvrdić pita, a kako navodi, obzirom da su neki glavari željeli sredstva neki ne, da li su 
sredstva limitirana po 20.000,00 kn za svaki Mjesni odbor ili će oni aktivniji moći dobiti i više 
sredstava iz ove ukupne stavke. 
 
Tonkica Radeljić iznosi da ništa nije limitirano da ukoliko neki Mjesni odbor ne bude želio 
potrošiti svoja sredstva da se ona, u dogovoru, mogu odobriti drugom Mjesnom odboru, ali 
ukupan iznos ne smije prijeći 160.000,00 kn. 
 
Nakon kraće rasprave, predsjedatelj stavlja na glasovanje prijedlog Proračuna Općine Šolta za 
2019. godinu. 
 
Nakon provedenog glasovanja sa 8 glasova „ZA“, 2 glasa „SUZDRŽANA“ i 1 glasom 
„PROTIV“ usvaja se 
 
Proračun Općine Šolta za 2019. Godinu 
 
 
 
AD 14.) Plan razvojnih programa za razdoblje od 2019. do 2021. godine 
 
Predsjedatelj otvara raspravu te daje riječ Tonkici Radeljić koja iznosi da je ovo zadnja godina da 
se donosi Plan razvojnih programa za razdoblje jer da je zakonom ukinuta obveza donošenja 
istog. 
 
Nakon konstatacije da nema zainteresiranih za raspravu, predsjedatelj stavlja na glasovanje 
prijedlog Plana 
 
Nakon provedenog glasovanja sa 9 glasova „ZA“ i 2 „SUZDRŽANA“ usvaja se 

Plan razvojnih programa za razdoblje od 2019. do 2021.godine 

 

 

AD 15.) Odluka o izvršavanju Proračuna Općine Šolta za 2019. godinu 

Predsjedatelj otvara raspravu te daje riječ Tonkici Radeljić koja iznosi da je ovo odluka kojom se 
uređuje struktura prihoda i primitaka, te rashoda i izdatka kao i njegovo izvršavanje, upravljanje 
financijskom i nefinancijskom imovinom, opseg zaduživanja i jamstva, upravljanje dugom, 
ovlasti općinskog načelnika i vijeća te druga pitanja u izvršavanju Proračuna. 

 
Nakon konstatacije da nema zainteresiranih za raspravu predsjedatelj stavlja na glasovanje 

Odluku. 



Nakon provedenog glasovanja sa 8 glasova „ZA“, 1 glasom „PROTIV“ i 2 „SUZDRŽANA“ 

donosi se 

Odluka o izvršavanju proračuna Općine Šolta za 2019. godinu. 

 

AD 16.) Izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2018. God 

Predsjedatelj otvara raspravu te daje riječ Tonkici Radeljić koja iznosi da je se mijenja samo 
stavka potroška električne energije za javnu rasvjetu, povećanje sa dosadašnjih 190.000,00 kn 
na 210.000,00 kn. 
 
Nakon konstatacije da nema zainteresiranih za raspravu, predsjedatelj stavlja na glasovanje 
prijedlog Izmjena i dopuna. 
 
Nakon provedenog glasovanja JEDNOGLASNO se donose 

Izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2018. Godinu 

 

AD 17.) Izmjene i dopune Programa izgradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture 
za 2018. godinu 
 
Predsjedatelj otvara raspravu, a Tonkica Radeljić obrazlaže izmjene upoznajući da je do 
smanjenja došlo na stavci Sanacija i izgradnja odlagališta Borovik-novi plan 2. 040.000, 00 kn i 
Izgradnji kanalizacijske mreže Stomorska II – novi plan 740.000,00 kn, kod izgradnje vodovodne 
mreže iznosi da imamo povećanje za 800.000,00 kn te navodi još neke stavke kod kojih je došlo 
do izmjena. 
 
Goran Tvrdić pita zašto je došlo do smanjenja na stavci Sanacija i izgradnja odlagališta Borovik i 
Izgradnji kanalizacijske mreže Stomorska II faza. 
 
Željko Zlendić iznosi da se nažalost moralo raditi izmjene i dopune građevinske dozvole za 
sanaciju odlagališta te se zbog toga nije moglo raditi dalje, stoga plan nije ispunjen nego je došlo 
do smanjenja na stavci. 
 
Načelnik upoznaje nazočne da smo imali Ugovor sa Fondom za zaštitu okoliša i energetsku 
učinkovitost koji je isticao krajem godine, međutim da je dogovorio potpisivanje dodatka 
ugovora kojim se produžuje rok tako da sredstva imamo i u slijedećoj godini. 
 
Načelnik upoznaje nazočne da je bio na sastanku sa „Vodvodom i kanalizacijom“, Eko 
kaštelanskim zaljevom i Hep-om u svezi projekta kanalizacije, te da će zbog određenih problema 
doći do pomicanja rokova završetka radova. 
 
Tihomir Glavurtić iznosi da je došlo do smanjenja na stavci komunalno opremanje, kao i 
uređenje plaža, a da se imalo što raditi. 
 
Načelnik upoznaje nazočne da je formirana komisija za izradu projekata. 
 
Tihomir Glavurtić pita da li je ta komisija osposobljena za natjecanje za sredstva iz EU fondova. 
 



Željko Zlendić iznosi da trenutno postoji 39 projekta u raznim fazama izrade, što se tiče 
smanjena na stavci za uređenje plaža iznosi da se to dogodilo obzirom da se nije uspjela ishoditi 
građevinska dozvola za uređenje a bez toga se ne može raditi. 
 
Nataša Nazor Jovović iznosi da je dobivanje građevinske dozvole za bilo što dugotrajan posao. 
 
Tihomir Glavurit pita da li će sve ove poslove raditi Komunalno Basilija. 
 
Tonkica Spicijalić iznosi da sve ovo planirano ide na natječaje. 
 
Ante Blašković pita zašto se nije radilo na projektu dionice puta Studenac-Pražac koji je bio 
planiran, te zašto se istoga onda barem nije planiralo u 2019.  
 
Tonkica Radeljić iznosi da je ovo rebalans i da tu ne bi ni pisalo, a u 2019. je planirano, dakle 
iznosi da nije napravljen taj put u 2018. stoga ga nema u rebalansu, ali je predviđen za izradu te 
je stavljen u Planu za 2019. godinu 
 
Nakon konstruktivne rasprave, predsjedatelj stavlja na glasovanje prijedlog Izmjena i dopuna. 
 
Nakon provedenog glasovanja JEDNOGLASNO se donose 
  
Izmjene i dopune Programa izgradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture u 
2018.godini 
 
 
AD 18.) Izmjene i dopune Programa socijalne skrbi za 2018. godine 
 
Predsjedatelj otvara raspravu te daje riječ Tonkici Radeljić koja obrazlaže da je došlo do 
povećanja stavke 5. za božićnice, te upoznaje nazočne da se još sutra vrši podjela božićnica, da je 
do sada isplaćeno 722 božićnice starijima od 65 godina, 30 božićnica nezaposlenima i 8 
božićnicama socijalnim slučajevima. Konstatira da je samo povećanje za 20.000,00 kn na stavci 
za božićnice. 
 
Nakon konstruktivne rasprave, predsjedatelj stavlja na glasovanje prijedlog Izmjena i dopuna. 
 
Nakon provedenog glasovanja sa 9 glasova „ZA“ i 2 glasa „SUZDRŽANA“ donose se 
 
Izmjene i dopune Programa socijalne skrbi Općine Šolta za 2018. godinu 
 
 
AD 19.) Izmjene i dopune Programa javnih potreba u kulturi Općine Šolta za 2018. g. 
 
Predsjedatelj otvara raspravu te daje riječ Tonkici Radeljić koja obrazlaže da je došlo do 
povećanja na stavci ostali nespomenuti rashodi poslovanja zbog popravaka bina i 14.000,00 kn 
za ŠGZ Olintu kako je prethodno dogovoreno. 
 
Nakon rasprave predsjedatelj stavlja na glasovanje prijedlog Izmjena i dopuna. 
 
Nakon provedenog glasovanja JEDNOGLASNO se usvajaju 
 
Izmjene i dopune Programa javnih potreba u kulturi Općine Šolta za 2018. godinu 
 
 



AD 20.) Izmjene i dopune Programa javnih potreba u predškolskom i osnovnoškolskom 
odgoju i obrazovanju za 2018.g. 
 
Predsjedatelj otvara raspravu te daje riječ Tonkici Radeljić koja iznosi da nije bilo ekskurzije ove 
godine pa tu stavku brišemo, te da se promijenio naziv pod točkom 8.  naime prije je naziv bio 
„produženi boravak“, a onda smo obaviješteni da mora glasiti sufinanciranje programa 
preventivnih i izvannastavnih aktivnosti te je to ispravljeno. 
 
Nakon rasprave predsjedatelj stavlja na glasovanje prijedlog Izmjena i dopuna. 
 
Nakon provedenog glasovanja JEDNOGLASNO se usvajaju 
 
Izmjene i dopune Programa javnih potreba u predškolskom i osnovnoškolskom odgoju i 
obrazovanju Općine Šolta za 2018. godinu 
 
AD 21.) Izmjene i dopune Programa dodjele donacija ostalim udrugama za 2018.g. 
 
Predsjedatelj otvara raspravu te daje riječ Tonkici Radeljić koja ukratko obrazlaže prijedlog 
Izmjena i dopuna te navodi da je povećanje na stavci Lag Šoji za članarinu, budući da je bio dug 
za 2017. Godinu pa moralo biti povećanje. 
 
Predsjedatelj stavlja na glasovanje prijedlog Izmjena. 
 
Nakon provedenog glasovanja JEDNOGLASNO se usvajaju 
 
Izmjene i dopune Programa dodjele donacija ostalim udrugama za 2018. godinu 
 
AD 22.) Izmjene i dopune Proračuna za 2018. godinu 
 
Predsjedatelj otvara raspravu, te daje riječ Tonkici Radeljić koja ukratko obrazlaže Izmjene i 
dopune Proračuna za 2018. 
 
Nakon provedenog glasovanja sa 10 glasova „ZA“ i 1 „SUZDRŽANIM“ donose se 
 
Izmjene i dopune Proračuna Općine Šolta za 2018. 
 
 AD 23.) Odluka o donošenju Izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja obale Maslinica-luke 
otvorene za javni promet („Službeni glasnik općine Šolta“, broj 30/05 i 10/10) 
 
Predsjedatelj otvara raspravu i daje riječ Pročelnici mr.sc. Nataši Nazor Jovović, dipl.iur koja 
obrazlaže da je ovo vijeće donijelo Odluku o početku Izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja 
obale Maslinica, a na inicijativu HL Dvorca, da je sada Plan gotov i kako procedura nalaže treba 
ga usvojiti Općinsko vijeće.  
 
Tihomir Glavurtić iznosi da kada je bio sastanak u Maslinici sa izrađivačem plana da se 
dogovorilo kolika mora biti visina planirane zgrade. 
 
Nataša Nazor Jovović iznosi da je Ministarstvo kulture izdalo rješenje kojim je propisalo kakva i 
koje visine mora biti zgrada. 
 
Tihomir Glavurtić iznosi da na str 6. U zadnjem odlomku u rečenici:…“Na više mjesta planirana je 
izvedba betonskih platoa“, treba dodati: popločanih kamenom tako da ista rečenica glasi: „Na 
više mjesta planirana je izvedba betonskih platoa popločanih kamenom“, te navodi da izrađivač 
Plana to već zna. 



 
Načelnik iznosi da ne vidi zašto bi se to dodavalo jer da je u projektu predviđen kamen. 
 
 
Nakon kraće rasprave, predsjedatelj stavlja na glasovanje prijedlog Odluke. 
 
Nakon provedenog glasovanja JEDNOGLASNO se donosi 
 
Odluka o donošenju Izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja obale Maslinica – luka 
otvorena za javni promet („Službeni glasnik Općine Šolta“, broj 30/5 i 10/10) 
 
 
 
 
AD 24.) Odluka o izradi Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine Šolta („Službeni 
glasnik općine Šolta“, broj 06/06, 05/10, 09/10, 02/12, 09/15, 26/15, 23/16 I 3/17-pročišćeni tekst i 
17/17 ispravak i 09/18 – VII 
 
Predsjedatelj otvara raspravu te daje riječ Nataši Nazor Jovović koja iznosi da se pristupa 
Izmjenama i dopunama PPU Općine Šolta iz razloga što se kreće u projekt izgradnje staračkog 
doma, zemlja na kojoj se planira izgradnja je u vlasništvu RH. Iznosi da je RH voljna zemlju 
pokloniti, ali da bi je poklonila ista mora biti u građevinskoj zoni. 
 
Načelnik iznosi da se išlo samo sa jednom izmjenom obzirom da nam je potrebno da što brže 
bude  sve gotovo. 
 
Vojka Tomić iznosi da je vidjela da su nabrojani sva tijela koja moraju dati svoje smjernice, ali da 
ne vidi Ministarstvo zdravlja pa pita da li je to propušteno ili uopće ne treba. 
 
Nataša Nazor iznosi da su ovo Zakonom propisana tijela koja se obavještavaju o izmjeni Izrada i 
da je među njima i Ured državne uprave, Služba za društvene djelatnosti, Odjel za rad, zdravstvo 
i socijalnu skrb. 
 
Nakon kraće rasprave, predsjedatelj stavlja na glasovanje prijedlog Odluke izradi Izmjena i 
dopuna PPU Općine Šolta. 
 
Nakon provedenog glasovanja JEDNOGLASNO se usvaja 
 
Odluka o Izmjenama i dopunama PPU Općine Šolta  („Službeni glasnik Općine Šolta“ broj 
06/06, 05/10, 09/10, 02/12, 09/15, 26/15., 23/16 i 3/17 – pročišćeni tekst i 17/17 
ispravak i 09/18) VIII 
 
 
 
AD  25.) Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o privremenoj zabrani izvođenja radova tijekom 
turističke sezone; 
 
 
Predsjedatelj otvara raspravu te daje riječ Pročelnici Nataši Nazor Jovović koja obrazlaže da je 
Ured državne uprave koji kontrolira donesene Odluke Vijeća dostavio primjedbe na donesenu 
Odluku te je ovdje ona ispravljena prema njihovom naputku. Navodi da se radi o članku 4. 
navedene Odluke. 
 



Ante Ruić iznosi da ne razumije  zašto oni to ispravljaju jer da su onda mogli donijeti općeniti 
zakon o zabrani radova u vrijeme turističke sezone, a ovako ostavljaju vijećima da donose 
odluke a onda ih ispravljaju. 
 
Goran Tvrdić iznosi da je prilikom donošenja ove Odluke Nataša Nazor Jovović upozoravala 
vijećnike upravo na ovo što sada treba ispraviti, ali da se ipak donijela Odluka kako su vijećnici 
htjeli i da sada treba to ispraviti. 
 
Nakon kraće rasprave, predsjedatelj stavlja na glasovanje prijedlog Odluke. 
 
Nakon provedenog glasovanja JEDNOGLASNO se donosi 
 
Odluka o Izmjenama i dopunama Odluke o privremenoj zabrani izvođenja radova tijekom 
turističke sezone 
 
AD 26.) Zaključak o davanju suglasnosti da se provede ulaganje na projektu krajobraznog uređenja 
parka „Đardin“ u Grohotama; 
 
Predsjedatelj otvara raspravu te daje riječ zamjeniku Načelnika koji iznosi da je za uređenje 
parka „Đardin“ izrađen projekt, da je dobivena potvrda da ne treba građevinska dozvola, da se 
preko LAG-a apliciralo za sredstva za projekt krajobraznog uređenja parka „“Đardin“ u 
Grohotama te da se nadamo da ćemo dobiti sredstva. Iznosi da je vrijednost projekta cca 
530,000,00 kn. 
 
Ante Blašković iznosi da je interesantno kako se zamjenik Načelnika slaže sa projektom Đardin, a 
projekt Studenac u Gornjem Selu sa kojim su upoznati i načelnik i zamjenik i neki vijećnici stoji, a 
tražilo se samo za početak da se napravi geodetska podloga koja košta cca 4.000,00 kn i koja je 
temelj da bi se išlo u izradu Idejnog projekta 
Navodi da je projekt Studenac prostor koji se može oplemeniti i podignuti ukupnu ponudu Otoka 
Šolte. 
 
Predsjedatelj iznosi da ne vidi zašto se ne bi pristupilo i izradi projekta Studenac. 
 
Ante Blašković navodi da je projekt Studenac jako veliki projekt u čiju bi se realizaciju išlo 
zajedno sa Tribunjem i Vrgorcem, te da su postojali ljudi koji to podržavaju samo da je bio 
problem u Općini koja se oglušila. 
 
Željko Zlendić iznosi da što se njega tiče da je moguće krenuti i u ti projekt. 
 
Goran Tvrdić iznosi da bi pohvalio da konačno imamo tim za projekte, te vidi na primjeru ovog 
projekta da je sve odrađeno profesionalno, te da je konačno članstvo u Lag-u došlo na naplatu te 
želi sve najbolje imenovanoj komisiji. 
 
Nakon provedenog glasovanja JEDNOGLASNO se donosi 
 
Zaključak o davanju suglasnosti da se provede ulaganje na projektu krajobraznog 
uređenja parka Đardin u Grohotama. 
 
U 14.:45 sjednici pristupila predsjednica vijeća za dodjelu koncesijskih odobrenja Tihana 
Glavurtić 
 
 



AD 27.) Izvješće Općinskog načelnika i Vijeća za davanje koncesijskih odobrenja o izvršenju 
naloženih im upravnih mjera iz Zapisnika o provedenom upravnom nadzoru od strane Ministarstva 
mora, prometa i veza; 
 
Predsjedatelj otvara raspravu i daje riječ Tihani Glavurtić koja podnosi Izvješće u kojem iznosi 
da je obzirom na provedeni Inspekcijski nadzor nad radom vijeća za dodjelu koncesijskih 
odobrenja na pomorskom dobru vijeće održalo dvije sjednice, na prvoj kojoj je prisustvovao i 
predstavnik Županije je utvrđeno da je došlo do administrativnih grešaka prilikom zaprimanja 
zahtjeva a samim tim i do proceduralne greške prilikom izdavanja koncesijskih odobrenja. Iznosi 
da se nije obratilo pažnju na to da je zahtjeve moguće predavati tek kada se donese Plan 
upravljanja pomorskim dobrom odnosno kada isti stupi na snagu.  Naime iznosi da je načelnik 
donio Plan upravljanja za 2018. u prosincu 2017., ali da je zbog niza okolnosti Plan dobio 
suglasnost Županije tek 30.05.2018.  Glede toga na sjednici vijeća su svi zahtjevi odbijeni te se o 
tome obavijestilo svakog podnosioca zahtjeva. Iznosi da se prema naputku donio Pravilnik o 
radu vijeća za dodjelu koncesija, da se prema naputku zatražila stručna pomoć Općine koja se i 
dobila tako da je na zadnjoj sjednici vijeća prisustvovala Welda Begović kao zapisničar i Nataša 
Nazor Jovović kao pravna pomoć. Nadalje upoznaje nazočne da će se održati još jedna sjednica 
vijeća do kraja godine na kojoj će se donijeti odluka o ukidanju svih koncesijskih odobrenja za 
2018. godinu a sve prema naputku Inspekcijskog nalaza, stoga na kraju moli općinsko vijeće da 
ne razrješuje vijeće za dodjelu koncesija u ovom sastavu dok isto ne ispravi sve pogreške iz 
Inspekcijskog nalaza. Nadalje još upoznaje nazočne da je vijeće u stalnom kontaktu sa 
Ministarstvom i inspektorom koji je dao naputke i smjernice za daljnji rad te izražava želju da 
ovo vijeće za dodjelu koncesija završi ispravak na pravilan i korektan način što je i moralna i 
profesionalna odgovornost svih članova Vijeća. 
 
Načelnik iznosi da je bio u Ministarstvu i da je u razgovoru sa gosp. Grgićem pohvaljen Plan 
upravljanja pomorskim dobrom, te način na koji su se ispravile sve greške iz Inspekcijskog 
nalaza. Na kraju načelnik moli članove vijeća za dodjelu vijeća za koncesije da se još jednom 
sastanu i dovrše posao prema naputcima iz nalaza, a onda da će na slijedećoj sjednici vijeća biti 
imenovano novo vijeće za dodjelu koncesija. 
 
Boris Gabela iznosi da je izvještaj podnesen kako se bilo dužno i da mu je jasno da se rješenja o 
ukidanju moraju izdati sa 31.12. kako se ne bi morali vraćati sredstva budući da su svi korisnici 
površine i koristili u ovoj godini. 
 
Goran Tvrdić iznosi da u inspekcijskom nalazu piše da se sve ovo gore navedeno trebalo 
napraviti u roku od 30 dana od dana zaprimanja zapisnika, te predlaže da se vijeće za dodjelu 
koncesija raspusti na ovoj sjednici. 
 
Goran Tvrdić navodi da je njemu jasno da je plan donesen da je sada raspisan javni poziv da 
nakon proteka zakonskog roka plan ide u županiju na suglasnost i da tek onda zainteresirani 
mogu slati zahtjeve, ali misli da trebamo poštovati rok od 30 dana iz inspekcijskog nalaza i 
odmah raspustiti vijeće za dodjelu koncesija. Navodi da vijeće nije radilo kako treba, da je radilo 
bez Poslovnika i da je najmanje što se može učiniti i pokazati dobru volju raspustiti ih. 
 
Boris Gabela iznosi da je i on ovako razmišljao kao Goran Tvrdić ali da ako sada raspustimo 
vijeće da onda oni ne mogu donijeti rješenja sa 31.12. a onda da će Općina morati vratiti novce 
koncesionarima iako su uredno radili cijelu godinu. 
 
Vojka Tomić iznosi da se slaže i sa Goranom i sa Borisom ali da je još na prošloj sjednici 
dogovoreno da se ne raspušta vijeće tako da mogu završiti započeti posao. 
 
Goran Tvrdić ponovno navodi da je općinskom vijeću naloženo da raspravi o nalazu i da je to 
učinjeno, ali da je u inspekcijskim nalazom vijeću za dodjelu koncesija naloženo da u roku 30 



dana od dana zaprimanja nalaza ukine sva rješenje i smatra da se to onda trebalo i napraviti, te 
smatra da se općinsko vijeće mora zaštiti. 
 
Tihomir Glavurtić iznosi da se vijeće sastalo i ukinulo navedena koncesijska odobrenja i to prije 
roka od 30 dana, a da je samo Općina trebala to provesti. 
 
Nataša Nazor Jovović iznosi da nije općina to trebala provesti nego vijeće, da je ona napravila 
šprancu rješenja o ukidanju isti dan kada je bila sjednica vijeća za dodjelu koncesijskih 
odobrenja. 
 
Goran Tvrdić iznosi da može li onda ući u zapisnik da se sa 31.12. razrješuje vijeće za dodjelu 
koncesija. 
 
Predsjedatelj predlaže da se na slijedećoj sjednici raspusti vijeće za dodjelu koncesija i imenuje 
novo. 
 
Goran Tvrdić pita da li je točno da u vijeće za dodjelu koncesija ne mora biti općinski vijećnik? 
 
Predsjedatelj iznosi da je vijeće za dodjelu koncesija vijeće Općinskog vijeća, da se na zadnjoj 
sjednici čak reklo da bi bilo dobro da članovi budu eventulano iz Jedinstvenog upravnog odjela 
jer misli da dovesti bilo koje ljude nema neke posebne svrhe budući da je posao tog vijeća 
velikim dijelom upravni postupak. 
 
Nataša Nazor Jovović iznosi da postoje dva zakona temeljem kojih se donosi Plan upravljanja 
pomorskim dobrom i da kada taj plan dobije sve suglasnosti on je temelj rada vijeća. 
 
Tihomir Glavurtić ponavlja da se vijeće sastalo 03.12.  što će reći u zadanom roku i donijelo 
odluku o ukidanju koncesijskih odobrenja te da je Tihana trebala ispisati ta rješenja i poslati ih. 
 
Predsjedatelj zaključuje raspravu i zahvaljuje se predsjednici vijeća Tihani Glavurtić koja 
napušta sjednicu. 
 
 
AD 28.)  I 29.) Godišnje izvješće o radu Dječjeg vrtića Čarobni pianino u pedagoškoj godini 
2017/2018; 
Godišnji plan i program rada Dječjeg vrtića Čarobni pianino za pedagošku godinu 2018/2019; 
 
Predsjedatelj otvara raspravu te pozdravlja odgojiteljici iz vrtića Sandru Cecić koju se pozvalo na 
sjednicu.  
 
Zvjezdana Jelinčić iznosi da je prva greška u izvješću da je navedeno da su 4 odgajatelja, a da su 
samo tri, nadalje da je sve uopćeno i nije razrađeno specijalno za naš vrtić, a isto tako i Program 
rada za slijedeću godinu. 
 
Sandra Cecić iznosi da su oba izvještaja napisana u globalu, ali ističe da se zna kako se radi i da 
su djeca pokrivena po svim aspektima razvoja koji se manifestiraju u različitim aktivnostima. 
 
Zvjezdana Jelinčić iznosi da bi vlasnica vrtića trebala u Šolti imenovati glavnog odgajatelja koji 
vodi vrtić te koji je dužan podnijeti izvješće o radu u prethodnoj godini kao i plan rada za drugu 
godinu, te navodi da glavnog odgajatelja ima svaki vrtić. 
 
Sandra Cecić iznosi da ne rade vrata na ulazu u vrtić, da ne radi klima. Navodi da ne postoji 
dobra komunikacija sa direktoricom da obično ne odgovara na poslane mail-ove ili odgovori 



šturo. Iznosi npr. da je nekidan djecu ostavila u bundama koliko je bilo zima. Iznosi dalje da ne 
dobivaju dovoljno potrošnog materijala (papira, selotejp i sl.). 
 
Zamjenik načelnika iznosi da ima velikih problema sa klimom, da su u vrtiću ugrađeni vrhunski 
uređaji ali da je očito došlo do problema prilikom montaže, ističe da su već dvije tvrtke bile 
pregledale i dale svoju ponudu za otklanjanje kvara. Navodi da će se vjerojatno pitanje grijanja 
riješiti oko 15.01. jer vrtić treba par dana zatvoriti. 
 
Sandra Cecić iznosi da napr. Stalno pada osigurač od struje, da ga nije problem vratiti ali se pita 
tko će odgovarati ako se nešto dogodi, također pita da li je moguće napraviti sastanak sa svim 
djelatnicima vrtića jer da ima još problema, osim pokvarenih vrata i klima uređaja. 
 
Načelnik iznosi da postoje problemi, ali da treba više suradnje između svih da bi se isti riješili. 
 
Predsjedatelj iznosi da vidi da postoje problemi sa vrtićem ali da ih treba riješiti, da treba 
imenovati osobu kojoj bi se djelatnici trebali javiti ukoliko se pojavi neki tehnički problem. 
 
Zamjenik načelnika iznosi da je to napravljeno da je imenovana osoba iz Komunalnog Basilija i 
da se njoj mogu djelatnice obratiti u svakom trenutku. 
 
Načelnik iznosi da je odmah predlagao da se osnuje samostalna ustanova i da Sandra Cecić bude 
ravnateljica jer je to zakonski moguće. 
 
Zvjezdana Jelinčić iznosi da je odluka o osnivanju samostalne ustanove donesena na jednoj od 
prethodnih sjednica. 
 
Predsjedatelj iznosi da je točno da se razgovaralo na vijeću da se ide u tri smjera, kako nam je 
Dječji vrtić Marjan otkazao suglasnost iznosi da smo bili prisiljeni sklopiti Ugovor sa Čarobnim 
pianinom, ali da smo dogovori da ćemo ići u osnivanje vlastite ustanove kao i u ponovne 
pregovore sa Gradom Splitom o mogućnosti nastavka suradnje sa Dječjim vrtićem Marjan.  
 
Goran Tvrdić iznosi da je situacija takva kakva je i da se sada treba pokušati riješiti,  iznosi da se 
vidi da zaposlenici imaju mnogo problema i to na dnevnoj bazi te predlaže da se imenuje osoba 
koja bi bila koordinator između Dječjeg vrtića Čarobni pianino i Općine Šolta. Naime misli da se 
mi kao vlasnici prostora moramo postaviti odgovorno i pomoći zaposlenicima u rješavanju 
problema. 
 
Vojka Tomić iznosi da je nervira da se sve svaljuje na Općinu, ali da nju zanima šta na sve ove 
probleme kažu roditelji djece koja ga pohađaju? Iznosi da je stari vrtić onakvi kakvi je bio možda 
u mnogo toga bio i bolji od ovog sada. 
 
Tihomir Glavurtić predlaže da načelnik i zamjenik popričaju sa vlasnicom Dječjeg vrtića Čarobni 
pianino, a onda se slaže da se kao koordinator imenuje Zvjezdana Jelinčič. 
 
Sandra Cecić iznosi da ima podatak da su 22 odgajatelja dala otkaz u Dječjem vrtiću Čarobni 
pianino te pita vijećnike da li im to nešto govori o samom vrtiću? 
 
Ćiro Kalebić iznosi da ima saznanja da je Čarobni pianino jedan od najgorih vrtića, te predlaže da 
teta Sandra napravi popis svih problema, osim onih tehničke prirode. te da to prezentira 
načelniku i zamjeniku, a onda da oni provjere da li se Čarobni pianino pridržava Ugovora i onda 
neka se izda neko upozorenje, nadalje iznosi da u izvješću piše da su bili nekakvi sastanci, 
međutim kaže da nikakvog sastanka nije bilo sa roditeljima osim onog koji je inciran od strane 
odgajateljica. 
 



Tihomir Glavurtić iznosi da smo, upravo radi toga da bi saznali ima li i kakvi su problemi u 
vrtiću, i zvali tetu Sandru da ispriča što se događa u vrtiću i da onda načelnik ozbiljno 
porazgovara sa vlasnicom Čarobnog pianina. 
 
Boris Gabela predlaže da se Zvjezdanu Jelinčić ovlasti za nadzor nad Ugovorom između Općine i 
Čarobnog pianina, obzirom da misli da je ona kompetentna za takav posao. 
 
Zvjezdana Jelinčić prihvaća prijedlog, ali upozorava da treba zauzeti stav, no ne se svađati dok se 
ne uspije problem riješiti na drugi način. 
 
Predsjedatelj iznosi da se osobno slaže s tim da se Zvjezdana Jelinčić uključi kao nekakvi nadzor, 
a  da za tehnička pitanja budu načelnik i zamjenik načelnika, nadalje iznosi da istovremeno 
moramo raditi na osnivanju vlastite ustanove kao i na pregovorima sa Gradom Splitom u svezi 
vraćanja dječjeg vrtića pod okrilje Dječjeg vrtića Marjan. 
 
Načelnik iznosi da moramo biti jako oprezni budući da je Čarobni pianino već više puta prijetio 
raskidom ugovora. Stoga predlaže da se iza nove godine pozove vlasnica Čarobnog pianina na 
razgovor, da do tog vremena Sandra Cecić dostavi popis problema, te da sastanku nazočuje i 
Zvjezdana Jelinčić 
 
Goran Tvrdić iznosi da ukoliko će se od načelnikova prijedloga sastaviti nekakvi zaključak da se 
u njemu navede tko će biti nazočan sastanku i rok te da se Zvjezdana Jelinčić sastane sa 
zaposlenicima vrtića kako bi joj iznijeli sve probleme na koje nailaze. 
 
Predsjedatelj iznosi da će zapisničar sastaviti jedan zaključak. 
 
Sandra Cecić pita kome će se ubuduće obratiti ukoliko bude problema. 
Zamjenik načelnika iznosi da se za tehničke probleme treba obratiti Mladenu Ceciću iz 
Komunalnog Basilija, a za ostale probleme Zvjezdani Jeliničić odnosno općini Šolta. 
 
Nakon iscrpne rasprave donosi se  
 

Z A K L J U Č A K 
Kao osoba ovlaštena za nadzor Ugovora između Čarobnog pianina i Općine Šolta imenuje 
se Zvjezdana Jelinčić. 
Zvjezdana Jelinčić će se početkom 2019. godine sastati sa zaposlenicima dječjeg vrtića u 
Grohotama kako bi se detaljno upoznala sa svim problemima s kojima se susreću u radu.  
Nakon toga načelnik će upriličiti sastanak sa vlasnicom dječjeg vrtića Čarobni pianino na 
kojem će prisustvovati i Zvjezdana Jelinčić, te će se razmotriti trenutna situacija i 
pokušati riješiti nastali problemi na obostrano zadovoljstvo. 
 
Predsjedatelj zaključuje raspravu,  te se zahvaljuje Sandri Cecić koja napušta sjednicu. 
 
AD 30.) Inicijativa za izradu Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja naselja Grohote-Rogač; 
 
Predsjedatelj otvara raspravu te upoznaje nazočne da zbog raznih stvari treba pristupiti izradi 
Izmjena i dopuna UPU Grohote Rogač. 
 
Nakon kraće rasprave, predsjedatelj stavlja na glasovanje prijedlog zaključka 
Nakon provedenog glasovanja JEDNOGLASNO se donosi  
 
     ZAKLJUČAK 
Iniciraju se Izmjene i dopune UPU Grohote-Rogač („Službeni glasnik Općine Šolta“, broj 
08/11, 04/13 i 11/16) 



AD 31.) Razno 
 
Predsjedatelj otvara raspravu te daje riječ Načelniku. 
Načelnik upoznaje nazočne da je iz Grada Splita došla obavijest da se sa „Prometom“ Split, mora 
potpisati novi Ugovor o prijevozu putnika, te ukoliko se isti ne potpiše da će se obustaviti 
prijevoz. Navodi da je sutra skupština Prometa i da će joj nazočiti, a prije toga će se sastati sa 
predstavnicima svih općina van Splita u kojima prijevoz vrši Promet i koji su dobili istu 
obavijest. Iznosi da je Ugovor bio na iznos od 711.000,00 kn, ali da je nakon razgovora koji je 
obavio sada 560.000,00 što i dalje smatra neprihvatljivim. Upoznaje nazočne da smo mi do sada 
imali Ugovor koji je iznosio cca 204.000,00 kn godišnje, te da smo imali tri autobusa veliki , mali i 
kombi koji su svi imali različite cijene po kilometru te da smo kalkulirali ovisno o broju putnika i 
na taj način imali manje troškove. Upoznaje nazočne da se sutra neće, vjerojatno, popisati 
ugovor, ali da u slučaju da se ipak bude morao potpisati traži od općinskog vijeća da mu da 
ovlaštenje budući iznos  Ugovora prelazi vrijednost do koje zakonski može donositi sam odluke. 
 
Boris Gabela iznosi da trenutno nemamo što napraviti već dati ovlast načelniku da, ukoliko bude 
potrebno, potpiše Ugovor. 
 
Predsjedatelj iznosi da osobno misli da jedina alternativa koja će biti u budućnosti da mi prijevoz 
vršimo vlastitim autobusima. 
 
Načelnik upoznaje nazočne sa razgovorima u svezi aglomeracije Nečujam koja bi obuhvatila 
odvodnju mjesta Srednje Selo, Grohote, Rogač i cijeli Nečujam. Navodi da su planirane dvije 
varijante, međutim da su svi izračuni na strani varijante sa jednim ispustom gdje bi ispust bio na 
području Suznja, a i da je sam sklon toj varijanti jer u konačnici donosi jeftinije održavanje. 
Navedeni projekt financirao bi se iz fondova EU. 
 
Nakon konstruktivne rasprave JEDNOGLASNO se donosi 
 
     ZAKLJUČAK 
Daje se ovlast Načelniku Općine Šolta Nikoli Cecić Karuzić da popiše Ugovor o prijevozu sa 
tvrtkom Promet d.o.o., Split. 
 
 
Ante Blašković iznosi da je poprilično umoran, da je parlamentarna demokracija ovog vijeća jako 
loša pa stoga neće postaviti sva pitanja već samo dva. 
 
Iznosi da je jako malo ovu godinu napravljeno u Gornjem Selu, te da su članovi Mjesnog odbora 
Gornje Selo uočili jednu stavku koja ih je zaintrigirala, a to su putovi put Livke, Podgaj i Lokve. 
Navodi da je navedeno da se za uređenje tih puteva utrošilo 119.000,00 kn. Navodi da je uzeo 
jednostavnu računicu na način da je išao da su u poslu 50% materijal, a ostatak radovi. Tom 
računicom izračunao je da na ova tri puta utrošeno cca 1191 m3 jalovine, međutim ni jedan od 
ova tri puta nije uređena, te ga zanima zašto je naveden ovaj iznos,a putevi sigurno nisu uređeni. 
 
Nadalje upoznaje vijećnike da je Zbor mještana Gornjeg Sela održan 30.11. pred više od 50 
mještana, te da istom nije prisustvovao nitko iz Općine iako je poziv uredno predan na protokol 
Općine. Isto tako navodi da ni mještanin Vicko Kaštelanac koji je ujedno i vijećnik istom nije 
prisustvovao. Napominje da je ovo drugi put da mještanin Vicko Kaštelanac nije prisustvovao 
Zboru mještana te moli odgovor na oba pitanja. 
 
Željko Zlendić iznosi da ne bi ulazio u ovo prvo pitanje da treba kod komunalnog vidjeti račune i 
sve ostalo a onda da će odgovoriti na pitanje. 
 



Vicko Kaštelanac pita gosp. Blaškovića zašto mu nije osobno uručen poziv kada ga je sreo nego 
ga je dao djelatniku u uredu kod njegove kćere, pa ga je on dobio pet minuta prije početka Zbora 
mještana. 
 
Ante Blašković iznosi da je istina da su se sreli, ali da je on htio pozvati i Zoranu Kaštelanac i 
kako je nije našao u uredu ostavio je poziv djelatniku. 
 
Vicko Kaštelanac iznosi da misli da je Mjesnom odboru bitno da prisustvuje sastancima da bi mu 
se obratili posebno prilikom proučavanja proračuna, gdje bi mogao pomoći, budući vidi da se 
poprilično ne snalaze. 
 
Ante Blašković iznosi da mjesni odbor ima pet članova i da sami odlučuju s kime će se 
konzultirati. 
 
Goran Tvrdić postavlja pitanje Načelniku i Pročelnici, a vezano za odluku Sabora od 21.11. 2018. 
godine kojom je izglasan novi Zakon o porezu na dohodak, te ističe da je konačni Zakon donio 
novinu koje nije bilo u prijedlogu na javnoj raspravi zaključenoj 06.09.2018. godine 
Naime, iznosi u prijelaznim i završnim odredbama, članku 30. Zakona stoji da predstavničko 
tijelo jedinica lokalne samouprave ima obvezu za 2019. Godinu donijeti odluku iz članka 17. 
Zakona kojom će se propisati visina paušalnog poreza po krevetu odnosno po smještajnoj 
jedinici u kampu, a odluku mora donijeti do 31.01.2018.g. 
Iznosi da ukoliko vijeće ne donese tu odluku da će se primjenjivati iznos od 750,00 kn po 
krevetu, a navodi da je propisani raspon cijena od 150,00 do 1.500,00 kn po krevetu. 
Glede gore navedenog pita, a obzirom da je ovo zadnja sjednica u ovoj godini, da li će biti 
održana sjednica s ovom temom i da li se što po tom pitanju radi? 
 
Boris Gabela se najprije osvrće za izlaganje gosp. Ante Blaškovića koji je izjavio da u vijeću nema 
minimalne parlamentarne demokracije da to nije istina jer da je vijeće tolerantno, da svakoga 
posluša i omogući mu izlaganje, a da gospodin Blašković da nema parlamentarne demokracije ne 
bi sigurno proveo na vijeću cijelu sjednicu od 31. točke da bi na kraju postavio dva pitanja koja 
se odnose na rad Mjesnih odbora. Ističe da ne voli ljude koji odmah počnu dijeliti lekcije a što se 
često ovdje događa. Također iznosi da se on ne bavi iznajmljivanjem ali da je upoznat sa temom 
o kojoj je Goran Tvrdić postavio pitanje, da je prikupio rješenja od nekolicine iznajmljivača, da se 
informirao o dosadašnjim cijenama, da je došao kod Načelnika i Pročelnice i pitao ih o problemu, 
te iznio svoj stav da se dosadašnje cijene ne mijenjaju dok se ne vidi što se stvarno događa. 
Također iznosi da se ovakvim pitanjima smatra uvrijeđen i povrijeđen jer ispada da su svi mala 
djeca i da nitko ništa ne zna, a svatko tko imalo prati medije zna o navedenom problemu s 
paušalnim porezom. 
 
Nataša Nazor Jovović iznosi da ona kao pravnik ne čita o Zakonima u medijima ni na portalima 
već u „Narodnim novinama“, te iznosi da je tako pročitala i ovaj Zakon koji je izašao u broju 
106/2018. Iznosi da ovo vijeće nema mogućnost na dnevni red staviti točku o gore iznesenom 
jer ovaj zakon stupa na snagu 01.01.2019. Navodi da se u Općini već raspravljalo o ovome, da se 
kontaktiralo druge jedinice lokalne samouprave i Turističke zajednice, te da doznalo da se još 
čeka jedan pravilnik kojega će donijeti Vlada, a kojim bi bili propisani uvjeti i kriteriji i kojim će 
se uvesti razrede na način da se ne bi plaćalo isto u npr. Stomorskoj i Grohotama. Na kraju iznosi 
da će u drugom dijelu siječnja biti sjednica sa ovom točkom dnevnog reda. 
 
Načelnik iznosi da se krivo informira javnost na način da im se govori ako se Općina sjeti donijeti 
odluku, a ako ne kaznit će građane sa 750,00 kn po krevetu, što nije točno. Navodi da općina 
itekako misli o svojim građanima i da će Općina ovaj problem staviti u dnevni red druge sjednice 
vijeća i da će donijeti odluku i zaštiti svoje građene, ali vodeći računa i o zaštiti svoga proračuna. 
 
Goran Tvrdić iznosi da je zadovoljan danim odgovorom. 



 
Načelnik zahvaljuje predsjedniku vijeća, zamjenicima, svim vijećnicima i svim zaposlenicima na 
suradnji i čestita nadolazeće blagdane. 
 
 
Nakon konstatacije da nema više zainteresiranih za raspravu, predsjedatelj zaključuje sjednicu u 
16:35 minuta. 
 
ZAPISNIČAR         PREDSJEDATELJ 
 
 
Welda Begović                 Ante Ruić 
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